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Θέμα: Περίοδοι μη αμειβόμενης άσκησης στην Επιτροπή 

Με την απόφασή του σχετικά με τη μη αμειβόμενη άσκηση στις αντιπροσωπείες της ΕΥΕΔ ο 
Ευρωπαίος Διαμεσολαβητής έχει δημιουργήσει ένα σαφές προηγούμενο όσον αφορά την ποιοτική 
πρακτική άσκηση στα θεσμικά όργανα της ΕΕ. Η απάντηση στη γραπτή ερώτηση E-004895/2017 
ανέφερε ότι ο αριθμός των ασκουμένων στην Επιτροπή αυξάνει, αλλά δεν γνωστοποιούσε τα 
συνολικά στοιχεία ανά έτος, με τα οποία θα μπορούσε να γίνει καλύτερη εκτίμηση του μεγέθους του 
προβλήματος. Ο υψηλός αριθμός μη αμειβόμενων ασκουμένων σε ορισμένες ΓΔ είναι ένδειξη 
δυνητικής χρήσης των νέων ανθρώπων ως φθηνού εργατικού δυναμικού. Επιπλέον, αντίθετα προς 
τους ισχυρισμούς της Επιτροπής, ορισμένες ΓΔ προσλαμβάνουν μη αμειβόμενους ασκουμένους. 

Με βάση τη γραπτή ερώτηση E-004895/2017 θέτουμε τα εξής ερωτήματα στην Επιτροπή: 

Ποιος ήταν ο συνολικός αριθμός μη αμειβόμενων ασκουμένων που προσέλαβε κάθε ΓΔ της 
Επιτροπής σε καθένα από τα έτη 2014, 2015 και 2016; 

Συμφωνεί η Επιτροπή ότι το ισχύον σύστημα μη αμειβόμενης πρακτικής άσκησης, με πολύ μεγάλους 
αριθμούς σε ορισμένες ΓΔ, συνιστά κακή πρακτική που πρέπει να αλλάξει; Λαμβάνει η Επιτροπή 
μέτρα προς την κατεύθυνση αυτή; 

Πώς προτίθεται η Επιτροπή να διασφαλίσει διαφανή και δίκαιη διαδικασία πρόσληψης για όλους τους 
ασκουμένους, δεδομένου ότι ορισμένες ΓΔ προσλαμβάνουν μη αμειβόμενους ασκουμένους; 


